

ဓမ္မသစ်ကျမ်း

- စာအုပ် ၂၇အုပ်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည်
- ခရစ်ဝင်ကျမ်း ၄အုပ်၊ မဿဲ၊ မာက၊ လုကာ၊ ယောဟန် တို့ဖြစ်၍ ၎င်းတွင် သခင်ယေရှု မိန့်မြှောက်ခြင်းနှင့် လုပ်ဆောင်ခြင်း၏ သက်သေ သာဓက များဖြစ်သည်

သူ၏ မွေးဖွားခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ထူးခြားသော အချက်အလက်များ ပါဝင်သည်။

- ခရစ်ဝင်ကျမ်းနောက်တွင် အသင်းတော်များ၏ အစပြုခြင်း စိတ်ဝင်စားဖွယ်ကောင်းသော သမိုင်း မှတ်တမ်း ဖြစ်သည့် "တမန်တော်များ၏ လုပ် ဆောင်မှုများ" စာအုပ် ဖော်ပြထားသည်။ ထိုစာ အုပ်တွင် သခင်ယေရှု ခန့်အပ်၍ လေ့ကျင့်ပေးခဲ့ သည့် တမန်တော်များ ဟောပြောသော ဧဝံဂေ လိတရားကို ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် လူထောင် ပေါင်းများစွာ ပြောင်းလဲခဲ့သည်။

ခရစ်ဝင်ကျမ်းနှင့် တမန်တော်ဝတ္ထုများတွင် အံ့ဩဖွယ်အ မှုများ၊ ထူးခြားသော အံ့ဩဖွယ်ရာများ၊ အနာရောဂါ ငြိမ်း ခြင်းနှင့် အံ့ဩဖွယ် နိမိတ်လက္ခဏာများနှင့် နတ်ဆိုးစွဲကပ် ခြင်းမှ လွတ်မြောက်ခြင်းအကြောင်း အမြောက်အများ တွေ့ရှိရသည်။

- ထို့နောက်၊ ခရစ်ယာန် ယုံကြည်ချက်နှင့် အသင်း တော်အကြောင်း ရှင်းပြထားသော၊ ယေရှု၏ တ

မန်တော်များ ရေးသားထားသော "စာစောင်" သို့ မဟုတ် "ပေးစာ" ၂၁ အုပ်ရှိသည်။

ဓမ္မသစ်ကျမ်း၏ အသင်းတော်သည် ယနေ့လူအမျိုးမျိုး၌ တွေ့မြင်ရသော "အသင်းတော်များ" နှင့် မည်မျှကွာခြား သည်မှာ မှတ်သားဖွယ်ဖြစ်သည်။

- သမ္မာကျမ်းစာ၏ နောက်ဆုံးစာအုပ်မှာ "ယေရှုခ ရစ်(မေရိယ) ၏ ဖွင့်ပြခြင်း (ဗျာဒိတ်)" ဖြစ်သည်။ ဗျာဒိတ် ၁:၁

ဗျာဒိတ်ကျမ်းသည် သမ္မာကျမ်းစာထဲတွင် အရှုပ် ထွေးဆုံး ဖြစ်သောကြောင့် ကောင်းကင်၌ ရှင်ယောဟန် ရရှိခဲ့သော ရူပါရုံများဖြစ်သည်။

အဟောင်းနှင့် အသစ်ပေါင်းစပ်ခြင်း

ဓမ္မသစ်ကျမ်းသည် ဓမ္မဟောင်းကျမ်းတွင် တွေ့ရသည်၊ ဓမ္မဟောင်းကျမ်းသည် ဓမ္မသစ်ကျမ်းတွင် ပြည့်စုံသည်။

ဓမ္မဟောင်းနှင့် ဓမ္မသစ်ကျမ်း နှုတ်ကပတ်တော်များသည် အတူတကွ ကိုက်ညီမှုရှိ ပြီး စုံလင်ခြင်းတစ်ခုလုံးကို ဖြစ်စေသည်။

သမ္မာကျမ်းစာသည် ဗျာဒိတ်တော် စာအုပ် တစ်ခုဖြစ်သည်

သမ္မာကျမ်းစာသည် အခြားမည်သည့် စာအုပ်တွင်မှမရှိ သော အခွင့်အာဏာဖြင့် ပြောဆိုထားသည်။ ဘုရားသ ခင်နှင့် ဝိညာဉ်ရေးရာ စာအုပ်များစွာရှိသည်။ သို့သော် သ မ္မာကျမ်းစာသည် လူတို့ထံသို့ ဘုရားသခင်ပေးထားသော ဖွင့်ဟခြင်း စာအုပ်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် "အစအစဉ်၌ ရှိတော်မူသောသူကို သိရန်" (၁ယော ၂:၁၂-၁၄) အရာ ခပ်သိမ်းကို ဖန်ဆင်းတော်မူသော အရှင်နှင့်တူအောင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖန်ဆင်းခဲ့သည်ဟု သိနိုင်သည်။

သမ္မာကျမ်းစာသည် ပွင့်လင်းသော စာအုပ်ဖြစ်သည်။ မည်သူမဆို သမ္မာကျမ်းစာကို ဖတ်ရှုနိုင်၍၊ ဘုရားသခင် သည် သူ၏ ဝိညာဉ်တော်ဖြင့်၊ သမ္မာကျမ်းစာအားဖြင့် သင့်အား စကားပြောမည်။ ၎င်းသည် သမ္မာကျမ်းစာ၏ အံ့ ဩဖွယ်ရာဖြစ်သည်။ သမ္မာကျမ်းစာထဲ၌ ရေးထားသော သူ၏စကားအားဖြင့် ဘုရားသခင်ကို သင်သိရှိလာနိုင် သည်။